
سـیدمحمد آقـامیری سرپرسـت وزارت
جهاد کشاورزی شد

بر اساس خبر اعلامی سخنگوی دولت سیزدهم «سید محمد آقامیری» سرپرست
وزارت جهاد و کشاورزی شد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، علی
بهادری جهرمی در گفت و گوی تلویزیونی درباره جزییات تغییرات
ایجاد شده در کابینه دولت سیزدهم عنوان کرد: برنامه دولت از آغاز
فعالیت این بوده مدیرانمستمر مورد ارزیابی قرار گیرند و این در

پیامنوروزی رییس جمهور هم مورد تاکید قرار گرفت.

سخنگوی دولت گفت: سال گذشته با توجه به شرایط جهانی در حوزه
امنیت غذایی و مشکلاتی که در سطح جهان رخ داد، الحمدلله با مدیریت
آقای ساداتی نژاد وزیر جهادکشاورزی کشور از ناحیه دچار مشکل نشد
اما با توجه به تورم جهانی و افزایش قیمت کالاها در جهان، تصمیم

بر این شد که در این حوزه نیز جابه جایی صورت گیرد.

وی ادامه داد: آقای سید محمد آقامیری رئیس کنونی سازمان دامپزشکی
کشور به عنوان سرپرست وزارت جهادکشاورزی منصوب می شود.

بر اساس این گزارش، سید محمد آقامیری متولد ۱۳۵۱ و دانشآموخته
دانشکده دامپزشکی دانشگاه تهران است.
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وی علاوه بر مدرک دکترای دامپزشکی، دارای تحصیلات تکمیلی در حوزه
اقتصادی بوده و دارای مدرک دکترای تخصصی (Ph.D) علوم اقتصاد است.

آقامیری در تدوین قانون نظام جامع دامپروری کشور و قانون افزایش
بهرهوری بخش کشاورزی و منابع طبیعی و همچنین تصویب آئیننامه
نظارت بهداشتی دامپزشکی و مواد ۱۸ و ۱۹ این آئیننامه نقشی اساسی
ایفا نموده و از این طریق نقش بسزایی در تثبیت جایگاه بهداشتی

دامپزشکی و همکاران دامپزشک داشته است.

سرویس خبری: کشاورزی

منبع: صداوسیما

سرپرسـت وزارت جهـاد کشـاورزی در
نشسـت کمیسـیون کشـاورزی اتـاق
اصـفهان : فعـالان بخـش کشـاورزی،

برندسازی را جدی بگیرند

https://agrofoodnews.com/category/agriculture/
https://agrofoodnews.com/%d8%b3%d8%b1%d9%be%d8%b1%d8%b3%d8%aa-%d9%88%d8%b2%d8%a7%d8%b1%d8%aa-%d8%ac%d9%87%d8%a7%d8%af-%da%a9%d8%b4%d8%a7%d9%88%d8%b1%d8%b2%db%8c-%d8%af%d8%b1-%d9%86%d8%b4%d8%b3%d8%aa-%da%a9%d9%85%db%8c%d8%b3/
https://agrofoodnews.com/%d8%b3%d8%b1%d9%be%d8%b1%d8%b3%d8%aa-%d9%88%d8%b2%d8%a7%d8%b1%d8%aa-%d8%ac%d9%87%d8%a7%d8%af-%da%a9%d8%b4%d8%a7%d9%88%d8%b1%d8%b2%db%8c-%d8%af%d8%b1-%d9%86%d8%b4%d8%b3%d8%aa-%da%a9%d9%85%db%8c%d8%b3/
https://agrofoodnews.com/%d8%b3%d8%b1%d9%be%d8%b1%d8%b3%d8%aa-%d9%88%d8%b2%d8%a7%d8%b1%d8%aa-%d8%ac%d9%87%d8%a7%d8%af-%da%a9%d8%b4%d8%a7%d9%88%d8%b1%d8%b2%db%8c-%d8%af%d8%b1-%d9%86%d8%b4%d8%b3%d8%aa-%da%a9%d9%85%db%8c%d8%b3/
https://agrofoodnews.com/%d8%b3%d8%b1%d9%be%d8%b1%d8%b3%d8%aa-%d9%88%d8%b2%d8%a7%d8%b1%d8%aa-%d8%ac%d9%87%d8%a7%d8%af-%da%a9%d8%b4%d8%a7%d9%88%d8%b1%d8%b2%db%8c-%d8%af%d8%b1-%d9%86%d8%b4%d8%b3%d8%aa-%da%a9%d9%85%db%8c%d8%b3/


نشست کمیسیون کشاورزی و محیطزیست اتاق اصفهان با حضور سرپرست
وزارت جهاد کشاورزی، روسای کمیسیونهای کشاورزی اتاقهای سراسر
کشور برگزار شد. عباس کشاورز، سرپرست وزارت جهاد کشاورزی در این
نشست بر لزوم برندسازی در حوزه محصولات کشاورزی و حراست از جایگاه

برند تأکید کرد.

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی با مطلوب خواندن وضعیت کشاورزی کشور،
گفت: در تمامی دنیا بخش کشاورزی رسالت امنیتی و زیستمحیطی و
رسالت اجتماعی و تعاملی میان فعالان اقتصادی داشته و در حقیقت
تقویتکننده امنیت غذایی کشور، حفاظت از منابع و افزایش درآمد

کشاورزان را بر عهده دارد.

عباس کشاورز، در نشست کمیسیون کشاورزی اتاق اصفهان، با بیان
اینکه در حال حاضر ۸۰ درصد انرژی و بیش از ۹۰ درصد پروتئین
موردنیاز کشور در داخل تأمین میشود، تأکید کرد: در صورت مراقبت و
توجه ویژه به برنامههای طرحریزی شده تا سال ۱۴۰۰ میزان خوداتکایی

کشور در پروتئین و کالری افزایش خواهد یافت.

کشاورز تلاش مجموعه خدمتگزاران بخش کشاورزی کشور را عدم ایجاد و
جلوگیری از تلاطم و نگرانی برای تولیدکنندگان این حوزه بیان کرد.

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی با تأکید بر رشد پایدار بخش کشاورزی
از سال ۹۲ به بعد تصریح کرد: علیرغم اتفاقات اقلیمی و اقتصادی

داخل و خارج کشور این رشد مستمر، فزاینده و پایدار بوده است.



او همچنین با اشاره به اتفاقات ارزی در کشور گفت: در سال ۹۷ به
دلایل سیاسی، اقتصادی و اجتماعی، نرخ دلار پایین نگه داشته شد و
همین امر باعث اعتراض بسیاری از بنگاهها، نهادها و فعالان اقتصادی

بخش خصوصی شد.

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی افزود: در سال ۹۷ دولت مجبور شد به
سمت شفافیت رفته و فشاری که بر روی پایین نگهداشتن قیمت ارز و

دلار بود برداشته شد.

او خاطرنشان کرد: همین امر باعث بروز لجامگسیختگی در افزایش
تولید بسیاری از محصولات در سال زراعی گذشته شد.

کشاورز همچنین برخی از اتفاقات در عرصههای کشاورزی را ناشی از
پدیدههای اقلیمی دانست که قابلکنترل بشر نیست.

او مقوله کشاورزی را اقتصادی دانست و تأکید کرد: درصورتیکه تمامی
اقدامات فنگرایانه با شاخصهای اقتصادی تطبیق داده نشوند، نتیجه

مطلوب حاصل نخواهد شد.

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی با تأکید بر اینکه اقتصاد کار دولت
نیست و باید به فعالان اقتصادی سپرده شود، گفت: این در حالی است

که امنیت غذایی وظیفه خاص دولت است.

کشاورز، ایجاد تعامل میان ارکان تولید، بازرگانی، سرمایه و صنعت
بر مبنای مدل برد -برد را در موفقیت بخش کشاورزی حائز اهمیت
دانست و خواستار دخیل کردن تشکلهای کشاورزی در موضوع کشاورزی
قراردادی شد و از همراهی دولت در رفع نیازهای این مسئله خبر داد.

او توجه به اقتصاد سبز را در کنار کمک به محیطزیست کشور، بسیار
سودآور دانست و خواستار توجه به این مقوله شد.

کشاورز، آب مجازی را یکی از راهکارهای کمک به حل بحران آب دانست
و تأکید کرد: در تئوری آب مجازی نمیتوان موافق صادرات محصولات

آببر بود و باید بر صادرات محصولات کم آب تمرکز کرد.

او همچنین بر برندسازی محصولات کشاورزی توصیه و تصریح کرد: برند
اعتبارآفرین است پس بعد از برندسازی از آن حراست کنید.

لزوم توجه به قوام سازی بخش کشاورزی



در ادامه این نشست، رئیس اتاق اصفهان با اشاره به تأکید مقام
معظم رهبری مبنی بر توجه ویژه بر قوام سازی اقتصاد در شرایط جنگ
اقتصادی، حوزه کشاورزی را جزو اولویتهایی دانست که باید قوام

سازی آن مورد توجه قرار گیرد.

مسعود گلشیرازی، بهرهمندی از نظرات کارشناسان، بهکارگیری مدیران
زبده و توجه به رخدادهای ملی و بینالمللی را در رفع ضعفهای نهادی

اقتصاد کشور مؤثر دانست.

او بالاترین آما ر کشور را مربوط به اقلام بذر، خوراک دام و کود
بیان و تصریح کرد: باوجوداینکه در بخشهایی از حوزه کشاورزی شاهد
جد و جهد هستیم اما موضوعات مذکور خودکفایی ملی را تحت تأثیر

قرار داده است.

رئیس اتاق اصفهان نرخ رشد بخش کشاورزی در دنیا را در حالی مثبت ۱
درصد اعلام کرد که این نرخ در حوزههای صنعت و خدمات با آمار منفی

مواجه بوده است.

گلشیرازی این امر را نشاندهنده منتفع شدن فعالان این بخش در عرصه
ملی و بینالمللی دانست.

او کشاورزی را اساس اقتصاد استان اصفهان دانست و گفت: در صورت
توجه به توسعه پایدار حوزه کشاورزی، امروز با مشکلات زیستمحیطی

مواجه نبوده و کشاورزی ما نیز اساسی و عمیقتر بود.

گلشیرازی، با اشاره به رتبه اول استان اصفهان در تولید سبزی و
صیفیجات، شیر خام، صنایع تبدیلی کشاورزی و رتبه دوم در تولید
گوشت مرغ و شترمرغ توجه ویژه به کشت گلخانهای و تولید گیاهان
دارویی را از جمله مهمترین فعالیتهای استان در حوزه کشاورزی بیان

کرد.

او وضعیت ترسالی دو سال گذشته در استان را موجب تأثیر در ارتقاء
۲ برابری آمار جمع صادرات دانست و ابراز امیدواری کرد با توجه به
مصوبات گروه اقدام و مسئولیتهای سپرده شده به کمیسیون کشاورزی
اتاق اصفهان شاهد وضعیت مطلوبتری در این زمینه در سالهای آینده

باشیم.

گلشیرازی با اشاره به بحران آب اصفهان، کمآبی و معضلات کشاورزان
در این زمینه را یکی از معضلات اجتماعی استان بیان کرد و در دستور



کار قرار گرفتن طرح انتقال آب از خلیجفارس و تأسیس شرکت انتقال
آب خلیجفارس را در رفع مشکل آب اصفهان تأثیرگذار دانست و از
سهامداری اتاق بازرگانی اصفهان در این پروژه عظیم خبر داد و گفت:
در این پروژه مقرر شده انتقال آب خلیجفارس ظرف مدت چهار سال

عملیاتی شود.

وی همچنین افزود: انتقال آب درون سرزمینی نیز در دستور کار این
شرکت قرار گرفته است.

رئیس اتاق اصفهان کشت گلخانهای و بورس اقلیمی و بورس آب را جزو
برنامههای اولویتی کمیسیون کشاورزی اتاق اصفهان بیان و بر تأثیر
راهاندازی بورس آب و محیطزیست به توسعه پایدار و عدالت اجتماعی

تأکید کرد.

گلشیرازی همچنین بر لزوم راهاندازی سامانه هوشمند محصولات کشاورزی
و پایش و ردیابی محصولات خام کشاورزی از مزرعه تا میادین تأکید

کرد.

گـزارش تصـویری اگروفودنیـوز از
نشست فعالین بخش خصوصی با عباس
کشاورز در اتاق بازرگانی ایران
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عباس کشاورز در نشستی در کمیسیون کشاورزی و صنایع وابسته اتاق
بازرگانی صنعت ، معدن و تجارت و کشاورزی ایران با فعالین حوزه

کشاورزی و صنایع غذایی دیدار و گفتگو کرد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی، سرپرست وزارت جهاد
کشاورزی به پیشنهادات و انتقادات مطروحه در این جلسه که توسط
رئوسای تشکل های بخش کشاورزی و صنایع غذایی ایراد شد ، پاسخ داد
و از برنامه های وزارت جهاد کشاورزی در آینده از جمله جوانگرایی
و استفاده بیشتر از بانوان در پست های مدیریتی خبر داد ، مهندس
کشاورز همچنین از حذف ارز دولتی از برخی کالاهای اساسی از جمله
شکر خبر داد و گفت در تلاش هستیم که ارز دولتی با رایزنی های صورت
گرفته از برنج نیز گرفته شود . وی گفت یکی از سیاستهای این
وزارتخانه حمایت از تولید کننده و صادرکننده است و همچنین سعی
براین است که افزایش قیمت فراورده های کشاورزی بیش از این بر

مردم فشار نیاورد .

توجه خوانندگان محترم را به گزارش تصویری این نشست جلب می کنیم
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عبـاس کشـاورز خـبرداد: ضـرورت
برونسپاری و واگذاری تصدیها به

تشکلهای بخش کشاورزی

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی، گفت: در شرایط کنونی، هر قدر بتوانیم
نیازهای وارداتی و ارزبری تامین کالاهای اساسی را کاهش دهیم و
امنیت غذایی را با اتکا به تولید داخل تامین کنیم، خدمت به کشور

و منافع ملی است.

عباس کشاورز عصر امروز در نشست شورای مدیران این وزارت تصریح
کرد:  همّ و غمّ همه ارکان وزارت جهاد کشاورزی باید حمایت از

تولید و دفاع از کشاورزان و بهره برداران بخش کشاورزی باشد.

وی با بیان اینکه در راستای منافع ملی و تاریخی، نهاد
حمایت از تولید را باید جدی بگیریم، اظهار داشت: در شرایط کنونی،

هر قدر
بتوانیم نیازهای وارداتی و ارزبری تامین کالاهای اساسی را کاهش

دهیم و
امنیت غذایی را با اتکا به تولید داخل تامین کنیم، خدمت به کشور

و منافع
ملی است.

کشاورز، گفت: پایداری کشاورزی باید با جدیت مورد توجه قرار

https://agrofoodnews.com/%d8%b9%d8%a8%d8%a7%d8%b3-%da%a9%d8%b4%d8%a7%d9%88%d8%b1%d8%b2-%d8%ae%d8%a8%d8%b1%d8%af%d8%a7%d8%af-%d8%b6%d8%b1%d9%88%d8%b1%d8%aa-%d8%a8%d8%b1%d9%88%d9%86%e2%80%8c%d8%b3%d9%be%d8%a7%d8%b1%db%8c/
https://agrofoodnews.com/%d8%b9%d8%a8%d8%a7%d8%b3-%da%a9%d8%b4%d8%a7%d9%88%d8%b1%d8%b2-%d8%ae%d8%a8%d8%b1%d8%af%d8%a7%d8%af-%d8%b6%d8%b1%d9%88%d8%b1%d8%aa-%d8%a8%d8%b1%d9%88%d9%86%e2%80%8c%d8%b3%d9%be%d8%a7%d8%b1%db%8c/
https://agrofoodnews.com/%d8%b9%d8%a8%d8%a7%d8%b3-%da%a9%d8%b4%d8%a7%d9%88%d8%b1%d8%b2-%d8%ae%d8%a8%d8%b1%d8%af%d8%a7%d8%af-%d8%b6%d8%b1%d9%88%d8%b1%d8%aa-%d8%a8%d8%b1%d9%88%d9%86%e2%80%8c%d8%b3%d9%be%d8%a7%d8%b1%db%8c/


گیرد و در این راستا، لازم است هم به منابع و نهاده ها بپردازیم و
هم از

کشاورزان حمایت کنیم.

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی با اشاره به این که کشاورزی به
عنوان یکی از ارکان اقتصاد کشور مطرح است، تاکید کرد: مدیران بخش

کشاورزی
در سطوح مختلف باید به مبانی علم اقتصاد و اصول اقتصادی مسلط و

مجهز شوند.

کشاورز با تاکید بر این که تصمیم سازی ها، اقدامات و پیگیری
ها در راستای حمایت از تولید و تحقق وظایف وزارتخانه باید با

جدیت دنبال و
منجر به نتیجه شود، اظهار کرد: لازم است ارتباط و تعامل با جامعه

کشاورزی
تقویت شود.

وی برونسپاری و واگذاری تصدیها به تشکل های بخش کشاورزی را
ضروری عنوان کرد و افزود: ظرفیتهای بیشماری در بخش کشاورزی کشور

وجود
دارد؛ توفیق خدمت به محرومان و جامعه کشاورزی را باید همگان

غنیمت بشماریم و
این فرصت ها را از دست ندهیم.


